
 

 
 

Referat af institutions-bestyrelsesmøde onsdag d. 21. maj afd. Ørbæk kl. 17-19 

 

  

Mødedeltagere:   

Forældrerepræsentanter: Camilla Greve Holmestad, Carina M. Sølberg Andersen, Dorte Hjære Johansen, Julie Gry Sørensen, Mads Buch 

Petersen, Maria Lykke Nielsen-Løkkegaard, Pia Dufresne Johnsen og Jaris Juul-Jørgensen 

Afbud: Pia Dufresne Johnsen, Vibeke Søndergaard, Jette Yrsa Kliver, Ebbe Juul-Jørgensen, Disa Melanie Grønbæk Larsen, Amalie Hels 

Degn (Suppleant) 

Gæst:  

Medarbejderrepræsentanter: Vibeke Søndergaard, Jette Yrsa Kliver, Lene Andersen 

Elevrepræsentanter: Ebbe Juul-Jørgensen, Disa Melanie Grønbæk Larsen, Amalie Hels Degn (Suppleant) 

Ledelsesrepræsentanter: Jennie Thomsen, Bo Michael Pedersen, Lea Abbednæs 

Referent: Jennie Thomsen 

Mødeleder/ordstyrer: Camilla Greve Holmestad 

Næste møde: 19. juni 2025 afd. Frørup kl. 17-19 



 

 
 

 

 

  Emne   Formål med punktet  Proces  

  

Kl. 17.00-17.15 Elevrådet  Orientering og 

drøftelse 

Nyt fra elevrådet  

 

Ingen elever deltog på mødet. 

 

På elevrådet i grundskolen i afd. Ørbæk har de drøftet frikvarterne 

og hvordan vi kan organisere frikvarterne. 

Forslag til at dette punkt også drøftes i afd. Frørup. 

Kl. 17.15-17.35 Trafikpolitik Drøftelse Trafikpolitik 

Genbesøg af skolens Trafikpolitik. 

 

Jennie invitere Vibeke og Anne (skolens færdselskontaktpersoner) 

til møde, hvor vi genbesøger trafikpolitikken og laver udkast til ny 

politik.  

 



 

 
 

Mulighed for at invitere en person, som har været ude for et 

trafikuheld, ud på skole og fortælle de ældste elever om 

personens liv og erfaring. 

 

Kl. 17.35-17.50 Nyt fra Skattekisten 

 

Orientering og 

drøftelse 

Nyt fra Skattekisten, herunder Landsbyordningen. 

Fast punkt på dagsordenen.  

 

Der har været afholdt Bedsteforældredag i Skattekisten. Over 80 

bedsteforældre deltog i løbet af dagen. Det var en rigtig dejlig dag. 

 

Der er sendt information ud til forældrene i Skattekisten om de 

ændrede åbningstider/lukketider. 

 

Der har været afholdt valgt til Forældrerådet i Skattekiste. Mads 

er blevet genvalgt til Fællesrådet. Derudover blev Ida og Mathilde 

valgt ind i forældrerådet. 

Følgende forældre sidder i det nye forældreråd: Pia, Mads, 

Josefine, Christina, Ida og Mathilde. 

 

Kl. 17.50-18.05 Værdiregelsættet  Orientering, drøftelse 

og evt. beslutning 

Værdiregelsættet - genbesøg 

 



 

 
 

 

 

Vi skriver ind i Værdiregelsættet ift. hvem der handler, når 

skolen, forældre eller elever ikke overholder Værdiregelsættet.  

Jennie laver udkast til drøftelse. 

 

Udkast blev drøftet og tilføjelserne blev godkendt.  

  

Kl. 18.05-18.30 Nyt fra ledelsen  

  

 

 

 

 

 

Orientering, drøftelse 

og evt. beslutning 

 

 

Nyt fra ledelsen 

 

Valg til Institutionsbestyrelsen 2025-2026. Valgprocedurer 

drøftes på mødet i april.  

Camilla, Julie og Carina er på valg.  

Jaris er på valg som suppleant. 

Mads er på valg fra Skattekisten. 

 

Camilla, Julie, Carina og Mads er blevet genvalgt. Derudover er 

Ditte Høtoft Nielsen valg til bestyrelsen. Bestyrelsen konstituerer 

sig i august. 

 

Planlægning af dato for første møde i august. 

25. august fra 17-20. 



 

 
 

Forespørgsel fra forældre: Fast forældre-arbejdsdag på skolen. 

Jennie drøftet hvilke muligheder vi har med Kristian fra Facility 

Management. 

 

FM har givet følgende tilbagemelding: 

Jeg er ikke afvisende for vi kan lave en forældredag a´la det de har 

i daginstitutionerne, det vil trods alt give lidt mere for pengene når 

vi ikke skal betale mandetimerne. 

Jeg kan jo ikke betale materialer til alt, men jeg vil gerne gøre en 

stor indsats for det kan lykkes hvis forældrene vil give en hånd 

med.  

 

Maling er der jeg bedst kan hjælpe og så små reparationer på 

redskaber, legepladser inventar osv.  

 

Mulighed for at lave en støtteforening til dækning af materialer.  

Forslag til at punktet drøftes med kontaktforældrene på 

september-mødet. Skrives ind i folder for kontaktforældre. 

 

Husk at inddrag FM ift. hvilke arbejdsopgaver der skal udføres. 

 



 

 
 

Aldersintegreret undervisning i Frørup 

Ønske om en mere klar overblik over, hvad der sker på de 

forskellige klassetrin. Lea laver udkast til overblik. 

 

Udkast blev drøftet og tilrettet. Godkendes på næste 

bestyrelsesmøde. 

 

Derudover rykkes der lidt rund på de enkelte afsnit i princippet.  

 

 

Øget elevtal på 4. årg. i Ørbæk. 

Vi har et øget elevtal i 4.a. 

Bo og Jennie inviterer forældrene i 4. a til møde. 

 

Kl. 18.30-19.00 Deltagelse på 

byrådsmøde d. 27. 

maj 

Drøftelse Deltagelse på byrådsmøde d. 27. maj. Hvilke spørgsmål skal vi 

stille til politikerne? 

 

Bemærk ledelsen deltager ikke på dette punkt 



 

 
 

   

  

Punkter til kommende bestyrelsesmøder  

 

Dagsorden til næste bestyrelsesmøde udarbejdes d. 10. juni. 

Punkter til drøftelse skal indsendes senest d. 6. juni kl. 12. 

 

Fokus på IT og hvilke muligheder der er for at store elever kan 

hjælpe små elever.  

 

Forslag til at der i institutionsbestyrelsen udarbejdes retningslinjer 

for: 

- Det gode forældresamarbejde 

- Overgangsarbejdet mellem vuggestue – børnehave – skole. 

- Arbejdet med elever med ordblindhed.  

 

Elevråd: Hvordan går det med samarbejde mellem eleverne. 

Elevråd, venskabsklasser, bestyrelse.   

 

Punkt til juni- og augustmøde 



 

 
 

- Hvilke drømme og ønsker har du for skolen og det nye 

skoleår? Er der noget I gerne vil have skolen arbejder med 

eller hen imod.   

- Dato for møde med nye kontaktforældre. Forslag til 3. 

onsdag i september som fast dato. 

 

  

 

Alle mødes afholdes kl. 17-19.   

20. august 2024 afd. Frørup kl. 17-20 

25. september 2024 afd. Ørbæk kl. 17-19 

24. oktober 2024 afd. Frørup kl. 17-19 

25. november 2024 afd. Ørbæk kl. 17-19  

10. december 2024 afd. Frørup kl. 17-19 

22. januar 2025 afd. Ørbæk kl. 17-19 

20. februar 2025 afd. Frørup kl. 17-19 



 

 
 

24. marts 2025 afd. Ørbæk kl. 17-19 

22. april 2025 afd. Frørup kl. 17-20 

21. maj 2025 afd. Ørbæk kl. 17-19 

19. juni 2025 afd. Frørup kl. 17-19 

  

 

 


